
Protokół z Ogólnego Zebrania Mieszkańców Dzielnicy Białobrzegi, 

które odbyło się 

się  w dniu  07 listopada 2023 roku o godz. 18.00 

w Dzielnicowym Domu Ludowym 

 

 

 

W zebraniu udział brali:      zaproszeni goście: 13 osób 

oraz mieszkańcy dzielnicy: 30 osób 

zgodnie z listą obecności 

 

 

Zebranie otworzył i poprowadził Przewodniczący Rady Dzielnicy Andrzej Kątny. Powitał 

zebranych gości oraz mieszkańców dzielnicy. Pochwalił za udział w zebraniu i poprosił o 

konstruktywną i merytoryczną atmosferę. Następnie powitał: Pana Prezydenta Piotra 

Przytockiego oraz reprezentację Naczelników Wydziałów Urzędu Miasta, Przedstawiciela 

Straży Miejskiej Marka Robótkę, aspiranta Jakuba Świdraka Komendy Miejskiej Policji, Pana 

Jana Guzika Dyrektora Krośnieńskiego Holdingu Komunalnego i Dyrektora Szkoły 

Podstawowej nr 3 w Krośnie, Pana Macieja Żółkosia. 

 

Przewodniczący zebrania, Pan Andrzej Kątny przedłożył następujący projekt porządku obrad: 

1. Sprawozdanie z działalności Rady Dzielnicy. 

2. Sprawozdanie Zarządu Dzielnicy. 

3. Informacje o zamierzonych działaniach. 

4. Dyskusja. 

5. Sprawy różne. 

 

 

Ad 1. Sprawozdanie z działalności Rady Dzielnicy „Białobrzegi” za okres od 1 stycznia 2023 

do 31 października 2023 r. 

 

Ostatnie Ogólne Zebranie Mieszkańców odbyło się 22 listopada 2019 roku. Tak, to nie 

pomyłka przez trzy lata nasze sprawozdania były składane jednak nie było możliwości , aby 

podzielić się nimi bezpośrednio z mieszkańcami. Z tamtymi sprawozdaniami można się 

zapoznać na stronie internetowej Miasta Krosna. To sprawozdanie siłą rzeczy ogranicza się 

do ostatnich 10 miesięcy. Generalnie trudna sytuacja zmuszała nas, można powiedzieć na 

bieżąco do dostosowywania naszej działalności do uwarunkowań w jakich przyszło nam 

funkcjonować. Myślę, że udało się nam ten czas wspólnie z pozostałymi organizacjami 

działającymi w dzielnicy wykorzystać na miarę naszych możliwości. 



Obecne sprawozdania z działalności za ostatni okres będą przedstawione mieszkańcom do 

publicznej wiadomości. W naszej dzielnicy Białobrzegi będzie to obszerne sprawozdanie 

Zarządu Dzielnicy obejmujące całokształt działalności oraz krótka informacja obejmująca 

tylko uzupełnienie spraw ,które były w kompetencji rady.  

W ostatnim roku doszły do tego bardzo poważne problemy finansowe Miasta Krosna co nie 

mogło nie mieć wpływu na inwestycje w dzielnicy. Pokłosiem tego było również to, że nie 

odbyła się tegoroczna edycja Budżetu Obywatelskiego. Nasze starania o coś więcej spotykały 

się z brakiem akceptacji kompetentnych organów miasta. Rada zebrała się na 10 

posiedzeniach w trybie stacjonarnym. Były to posiedzenia o numeracji od XXXII do XLI. W 

tym okresie pracę zakłócała już nie pandemia co marazm decyzyjny w związku z trudną 

sytuacją finansową. My mimo wszystko zbieraliśmy się w prawie pełnym składzie, za co 

radnym dziękuję. W tym okresie rada podjęła 5 uchwał o kolejnej numeracji od 28 do 32. 

Uchwały dotyczyły zatwierdzania propozycji do zadań inwestycyjnych na rok 2023 i w 

systemie partycypacyjnym 50/50%, Planu Pracy Zarządu w roku 2023, zatwierdzania 

Sprawozdań z Pracy Zarządu, cennika opłat za wynajem pomieszczeń w DDL, remontu ul. E. 

Orzeszkowej na odcinku od ul. M. Konopnickiej do Nr.26 i 15 w ciągu tej ulicy oraz opinii 

projektu uchwały Rady Miasta Krosna o wprowadzeniu ograniczeń w godz. nocnej sprzedaży 

alkoholu na wynos. 

W składzie rady nie nastąpiły żadne zmiany, aktualny skład Rady przedstawia się 

następująco: Findysz Czesława, Foryś Stanisław, Gaj Adam, Habrat Jacek, Jakóbski Stanisław, 

Kątny Andrzej, Krawczyk Jadwiga, Machnik Eugeniusz, Socha Zdzisław, Tuleja Stanisław, 

Wieczorek Sebastian, Wilk Andrzej, Wróbel Stanisław, Zajdel Wiesław, Zdziarski Kazimierz. 

Rada zajmowała stanowiska w istotnych dla dzielnicy sprawach oraz opiniowała zgłaszane do 

niej na bieżąco wnioski. Rada zgłosiła swoje propozycje do zmian w Statutach Rad Dzielnic i 

Osiedli Miasta Krosna było to co prawda w maju ubiegłego roku ale nadal cisza która potrwa 

w tej sytuacji pewnie do końca kadencji. W każdym razie do tej pory nic więcej na ten temat 

nie wiadomo. Przewodniczący Rady Dzielnicy złożył wyczerpujące wyśnienia w związku z 

rutynową kontrolą jednostek pomocniczych przez Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 

Rady Miasta Krosna. W posiedzeniach rady brali systematyczny udział p. Zdzisław Krawczyk 

Prezes Zarządu Stowarzyszenia Rozwoju Lokalnego oraz p. Adrian Tabak Sekretarz S.R.L.i 

społeczny konsultant prawny Rady Dzielnicy oraz st. asp. Jakub Świdrak dzielnicowy KMP 

Krosno, p. Renata Zawisza KGB i  Naczelnik Wydziału Drogownictwa p. Beata Pawłowska-

Nicałek. Na tym spotkaniu dowiedzieliśmy się na co możemy liczyć w przyszłym roku. Rada 

zorganizowała również 120 godz. kurs komputerowy dla średnio zaawansowanych 

zakończony egzaminem i uzyskaniem certyfikatu.  

Pragnę wyrazić satysfakcję, że udaje się nam mimo czasami niesprzyjającej pogody 

kontynuować spotkania patriotyczno-religijne  z okazji Świąt 3 maja , 11listopada i 15 

sierpnia przy pomniku poległych Białobrzeżan w I wojnie światowej i Kościele Parafialnym. 

Mamy nadzieję ,że w tym roku już po raz 8 uda się organizacja Biesiady Białobrzeskiej jak 



również  organizacja Zabawy Sylwestrowej 2023/2024.Na obydwie te nasze sztandarowe, 

cykliczne imprezy w imieniu organizatorów serdecznie zapraszam. 

Owocnie rozwija się współpraca z p. Krzysztofem Zajdlem właścicielem „Studio -Zajdel”  co 

chętni mogą  zobaczyć w D.D.L. na okazjonalnych koncertach. Zapraszamy zwłaszcza 

mieszkańców dzielnicy, aby korzystali z imprez organizowanych w D.D.L bardziej licznie niż 

do tej pory. A o wszystkich tych imprezach i zespołach działających przy DDL szczegółowo 

jest przedstawione w sprawozdaniu Przewodniczącego Zarządu Dzielnicy. 

Pragnę podziękować Prezydentowi Miasta Krosna i wszystkim służbom Urzędu Miasta 

Krosna za cierpliwość i wyrozumiałość w rozwiązywaniu problemów naszej specyficznej, ale 

atrakcyjnej dzielnicy. Wiemy że są może ważniejsze priorytety, ale proszę jednak o nas nie 

zapominać. Wspominam o tym w kontekście naszej pisemnej wymiany poglądów w trakcie 

przygotowywania Strategii Rozwoju Miasta Krosna do roku 2030 z p. Prezydentem 

Tomaszem Solińskim, gdzie niestety Białobrzegi ustąpić miejsce ważniejszym inwestycjom. 

Dziękujemy Przewodniczącemu i Radnym Rady Miasta Krosna za merytoryczną współpracę. 

Paniom z Biura Rady Miasta Krosna dziękujemy za sprawną i uprzejmą pomoc i 

wyrozumiałość. Pragnę podziękować Stowarzyszeniu Rozwoju Lokalnego „Białobrzegi”, 

Stowarzyszeniu „Koło Gospodyń Białobrzeskich”, Radzie i Zarządowi Dzielnicy „Białobrzegi” 

oraz Duszpasterzom Parafii p.w. Miłosierdzia Bożego jak również naszej Drużynie Harcerskiej, 

Ochotniczej Straży Pożarnej, Redakcji Pisma Białobrzeskiego, a Państwu Łuczajom w 

szczególności. Bez prawidłowej współpracy i wzajemnego zrozumienia nasza działalność i 

organizacja w/w imprez byłaby niemożliwa. 

Osobiście chcę szczególnie podziękować przewodniczącemu Zarządu Dzielnicy p. Andrzejowi 

Wilkowi, Prezesowi S.R.L. p. Zdzisławowi Krawczykowi, Szefowej S.K.G.B. p. Renacie Zawiszy. 

Wasz wkład pracy jest nie do przecenienia, a koordynacja wszystkich działań w obecnych 

warunkach jest bardzo wyczerpująca psychicznie i fizycznie.  

Pragnę  podziękować mojemu zastępcy Wiesławowi Zajdlowi oraz sekretarzowi Sebastianowi 

Wieczorkowi, bez ich zaangażowania praca Rady nie była by tak  sprawnie prowadzona jak to 

jest obecnie, mimo  przeciwności z którymi musimy się wspólnie zmagać. 

Dziękuję Gospodarzowi p. Stanisławowi Wróblowi opiekującemu się obiektem, wspólnie z 

małżonką. 

Dziękuję Wszystkim którzy bezimiennie przyczynili się do tego, że wbrew przeciwnościom i 

chwilom zwątpień my staramy się pozostawić po sobie jak najwięcej pozytywnych efektów. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy 

Andrzej Kątny 

 

 

 



Ad 2. Sprawozdanie Zarządu Dzielnicy za okres od 01.01.2023 do 31.10.2023. 

 

1. Zarząd pracował w niezmienionym składzie:  

Andrzej Wilk - przewodniczący  

Stanisław Jakóbski zastępca przewodniczącego  

Jadwiga Krawczyk — sekretarz Sebastian Wieczorek — członek  

Stanisław Wróbel — członek  

 

W okresie sprawozdawczym odbyło się sześć posiedzeń Zarządu Dzielnicy i dwa 

posiedzenia wspólnie z Radą Dzielnicy ponieważ dotyczyły tych samych problemów. 

Omawiane i analizowane były problemy i sprawy bieżące wynikłe z życia Dzielnicy i 

Miasta Krosna — m. innymi sprawy poruszane na sesjach Rady Miasta i sprawy zgłaszane 

przez mieszkańców Dzielnicy. Poza tym były prowadzone konsultacje telefoniczne 

pomiędzy przewodniczącym Zarządu Dzielnicy a właściwymi wydziałami Urzędu Miasta 

Krosna w sprawach bieżących dotyczących Dzielnicy. W okresie sprawozdawczym 

wysłałem 18 pism do różnych instytucji.  

 

2. Wydatki poniesione w 2023r. w Dzielnicy Białobrzegi na zadania inwestycyjne, 

remontowe oraz zakupy z budżetu Miasta Krosna (stan na dzień 31.10.2023 r.): 

  

- doświetlenie ulic w dzielnicy - 9403 zł,  

- przegląd okresowy budynku DL - 984 zł,  

- legalizacja gaśnic p.poż - 369 zł,  

- wykup nieruchomości przy poszerzeniu ul. Orzeszkowej - 1600 zł, 

- utwardzenie drogi przy parkingu SP-3 - 2400 zł.  

Razem - 14756 zł  

 

W imieniu Rady Dzielnicy i mieszkańców dziękujemy za te inwestycje.  

 

3. Zadania inwestycyjne zgłoszone przez Radę Dzielnicy w systemie 50/50 (do 

rozdysponowania mieliśmy w roku 2023 — 58 708 zł):  

- całą kwotę przeznaczyliśmy na remont ul. Orzeszkowej, której łączny koszt wynosił  

117 416 zł 

 

4. Zadania z Budżetu Obywatelskiego.  

Nadal zostaje niezrealizowane zadanie zgłoszonego w ramach Budżetu Obywatelskiego 

2020 - nałożenie nakładki bitumicznej lub betonowej na ścieżce wzdłuż Wisłoka od kuźni 

przy ul. Moniuszki w kierunku miasta. Pomimo kilkakrotnych spotkań u Pana Prezydenta 

w tej sprawie, zadanie to nie doczeka się chyba nigdy realizacji.  

 



5. Zadania zgłoszone do Urzędu Miasta do wykonania w roku 2023 na terenie naszej 

Dzielnicy:  

- remont ulicy Orzeszkowej - zadanie zrealizowane w 50%, 

- wykonanie chodnika i oświetlenia ulicy Białobrzeskiej od skrzyżowania z ulicą Moniuszki 

do ZUO — zadanie w trakcie opracowania projektu.  

 

6. Na przyszły rok zgłosiliśmy do UM do zadań inwestycyjnych dotyczących Dzielnicy:  

- realizacja rozpoczętych zadań dotyczących ulicy Białobrzeskiej - przeprowadzenie 

termomodernizacji Domu Ludowego, 

- rozważenie remontu ulicy Drzymały i ulicy Wierzbowej, dokończenie remontu ulicy 

Orzeszkowej. 

- przebudowa skrzyżowania ulicy Krakowskiej z ulicą Marii Konopnickiej. 

 

7. Działalność kulturalna i zdrowotna na rzecz środowiska:  

- przywitanie Nowego Roku - Bal Sylwestrowy,  

- 6 stycznia koncert Kolęd w kościele parafialnym z udziałem uczniów Studia Zajdel,  

- 19.01 i 9.02. odbywały się warsztaty z ceramiki dla dzieci prowadzone przez Magdalenę 

i Sebastiana Wieczorka,  

- 22 stycznia — Opłatek z Akcją Katolicką dla mieszkańców Dzielnicy,  

- 11 lutego - zabawa karnawałowa,  

- 13 i 14 lutego — Walentynki — dzieci SP-3,  

- 21 lutego — ostatki — Rada Dzielnicy, Koło Gospodyń i Stow. Rozwoju Lokalnego,  

- 5 marca — koncert z okazji Dnia Kobiet z udziałem uczniów Studia Zajdel,  

- 1 kwietnia — Koncert Wielkopostny — Misterium Męki Pańskiej w kościele parafialnym 

w wykonaniu Strzyżowskiego Chóru Kameralnego, Podkarpackiego Chóru Męskiego i 

Chóru Ogólnokształcącej Szkoły Muzycznej I i II st. w Krośnie i Mariusza Marczyka, 

- 16 kwietnia — monodram w wykonaniu Mariusza Marczyka,  

- 23 kwietnia — Koncert Wiosenny w wyk. Uczniów Studia Zajdel,  

- 3 maja — Majówka przy pomniku na ulicy Krakowskiej, 

- 29 maja — Konkurs Piosenki Polskiej dla szkół podstawowych pod patronatem 

Prezydenta Miasta Krosna z nagrodami ufundowanymi przez Stowarzyszenie Rozwoju 

Lokalnego Białobrzegi, 

- 28 maja — Koncert na Dzień Matki — Kapela Białobrzeżanie i dzieci Studio Zajdel,  

- 30 maja do 6 lipca — kurs komputerowy dla seniorów,  

- 17 czerwca — Koncert solowy Artura Michelisa (10-lecie działalności artystycznej),  

- 30 czerwca — Koncert i znów wakacje - uczniowie Studio Zajdel, 

- 16 września — koncert muzyki blues, rock, country w wykonaniu zespołu Loose&Blues,  

- 22 października — Podkarpacka Jesień Jazzowa pod patronatem Marszałka woj. 

Podkarpackiego i WDK w Rzeszowie - koncert w wyk. Leliwa Jazz Band z Tarnowa i 

naszego zespołu Slavia Dixieland Band,  



- ponadto raz w tygodniu prowadzona jest w Domu Ludowym gimnastyka dla pań w 

której uczestniczy ok. 15 osób,  

- w piątki seniorzy spotykają się przy brydżu i szachach - około 12 — 16 osób.  

 

W naszym Dzielnicowym Domu Ludowym działają zespoły muzyczne:  

- „SLAVIA Dixieland Band" - kierownikiem zespołu jest Michał Golenia,  

- oraz zespół muzyczny „OKAY" - kierownik zespołu Krzysztof Zajdel,  

- Kapela Białobrzeżanie — kierownik zespołu Zygmunt Wojtoń,  

- regularne zbiórki odbywa bardzo prężna 40 osobowa 2 Drużyna Harcerska im. płk. Jana 

Piwnika „Ponurego" a od września b.r.30 osobowa Gromada Zuchowa.  

Ponadto w Dzielnicowym Domu Ludowym siedzibę ma Stowarzyszenie Gospodyń 

Białobrzeskich, Stowarzyszenie Rozwoju Lokalnego Białobrzegi, filia Biblioteki Publicznej 

i świetlica MOPR-u pobytu dziennego dla młodzieży.  

 

8. Trzech radnych dzielnicy, Jacek Habrat, Stanisław Jakóbski i Andrzej Wilk, 12 października 

obcięło i wywiozło do ZUO gałęzie i krzewy wzdłuż ogrodzenia p. Danuty Opielewskiej 

przy ul. Konopnickiej, które ograniczały przejście wzdłuż chodnika w pobliżu przystanku 

MKS.   

 

9. W Święto Konstytucji 3 maja i w Święto Odzyskania Niepodległości 11 listopada przy 

pomniku na ulicy Krakowskiej składamy kwiaty razem z delegacją Urzędu Miasta, 

harcerzami i druhami naszej OSP. Po modlitwie prowadzonej przez kapłanów naszej 

parafii, razem ze zgromadzonymi mieszkańcami śpiewamy pieśni patriotyczne. 

Nadmienię , że kwiaty i znicze fundowane są każdorazowo przez Stowarzyszenie Rozwoju 

Lokalnego Białobrzegi.  

 

10. W dalszym ciągu dokonujemy przeglądy wiosenne i jesienne ulic, chodników i 

oświetlenia ulicznego na terenie dzielnicy.  

 

11. 0d października w co drugą środę produkty spożywcze rozdziela w Domu Ludowym 

Krośnieńska Kooperatywa Spożywcza.  

 

12. Już pięć lat funkcjonuje strona internetowa dzielnicy - www.dorn-ludowy.pl, finansowana 

przez Stowarzyszenie Rozwoju Lokalnego Białobrzegi. Bardzo dziękuję kol. Sebastianowi 

Wieczorkowi za włożoną pracę i profesjonalne jej prowadzenie.  

 

13. Z inicjatywy Zarządu Dzielnicy odbyło się 21 marca w UM spotkanie z Panem 

Prezydentem Piotrem Przytockim, P. Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej i 

Ochrony Środowiska Małgorzatą Bocianowską i P. Marią Strzępek w sprawie dużego 

zużycia energii elektrycznej i gazu w Domu Ludowym w okresie zimowym. Wszyscy 

doskonale wiemy, że budynek wymaga docieplenia, instalacja i piec co jest przestarzały a 



taryfy za media cały czas są coraz wyższe. Nadmienię tylko, że temperatura w budynku 

ubiegłej zimy nie przekraczała 16 stopni. Zobaczymy co przyniesie nam nadchodząca zima 

i czy znów będą lamenty ze strony pracowników UM, że są bardzo wysokie rachunki za 

media w Domu Ludowym na Białobrzegach.  

 

14. Będziemy nadal dążyć do wypracowania ciekawszych form i metod współpracy ze Szkołą 

Podstawową nr 3, Stowarzyszeniem Rozwoju Lokalnego, Kołem Gospodyń, OSP, Drużyną 

Harcerską i Redakcją Pisma Białobrzeskiego, zakładami z terenu Dzielnicy i Parafią. 

Chcemy jeszcze bardziej ożywić i urozmaicić działalność w naszym DL aby każdy 

mieszkaniec Dzielnicy znalazł coś dla siebie. Uważamy, że obecne zainteresowanie 

mieszkańców jest zbyt małe. Rada i Zarząd Dzielnicy oraz działające stowarzyszenia i 

sekcje są otwarte na wszystkie projekty czy uwagi dotyczące różnych form działalności w 

Domu Ludowym.  

 

15. W sprawach bezpieczeństwa współpracujemy z dzielnicowym policjantem i Strażą 

Miejską. Na spotkaniu Dzielnicowy przekazał nam bardzo pochlebną opinię na temat 

bezpieczeństwa w naszej Dzielnicy.  

 

16. Bardzo serdecznie słowa podziękowania za współpracę i wielki wkład pracy i pomoc 

finansową, osobiste zaangażowanie przy organizacji imprez składam Paniom z Koła 

Gospodyń Białobrzeskich z jej przewodniczącą Renatą Zawiszą, Stowarzyszeniu Rozwoju 

Lokalnego Białobrzegi z jej przewodniczącym Zdzisławem Krawczykiem. Bez Waszego 

wkładu ani potowy tych imprez by nie było. Księdzu Proboszczowi dziękuję za 

przekazywanie naszych informacji w ogłoszeniach parafialnych, redakcji Pisma 

Białobrzeskiego, Państwu Michałowi i Marii Łuczajom i pracownikom drukarni za 

drukowanie plakatów i innych materiałów, zawsze gotowych do pomocy harcerzom, 

Panu dyrektor SP-3 Maciejowi Żółkosiowi, gospodarzowi DL Stanisławowi i Elżbiecie 

Wróbel, naszej wspaniałej dekoratorce pani Czesławie Findysz, opiekunowi Świetlicy 

Pobytu Wsparcia Dziennego p. Pawłowi Krochmalowi oraz druhom naszej OSP.  

Pragnę również bardzo serdecznie podziękować panu Prezesowi Krośnieńskiego Holdingu 

Komunalnego Januszowi Ficowi za docenienie naszej pracy społeczno-kulturalnej i 

czasami skromne dofinansowanie naszych imprez.  

Szczególne słowa podziękowania kieruję na ręce przewodniczącego Rady. Dzielnicy 

Andrzeja Kątnego za wnikliwe analizowanie problemów Dzielnicy i doradzanie we 

wszystkich inicjatywach Zarządu. Wszystkim Koleżankom i Kolegom z Zarządu i Rady 

Dzielnicy, którzy ze zrozumieniem i aktywnością reagowali na moje telefony, prośby i 

pomagali mi w różnych pracach, poświęcali swój czas i siły, bardzo serdecznie dziękuję za 

współpracę.  



Dziękuję również Panu Prezydentowi Piotrowi Przytockiemu i jego zastępcom oraz 

pracownikom Urzędu Miasta Krosna, z którymi często współpracujemy za wyrozumiałość 

i cierpliwość.  

Myślę, że te nasze propozycje inwestycyjne zgłoszone do realizacji w roku 2024 

doczekają się realizacji pomimo ciężkiej sytuacji finansowej.  

 

Ad 3. Przewodniczący Rady Dzielnicy, Pan Andrzej Kątny oraz Przewodniczący Zarządu 

Dzielnicy, Pan Andrzej Wilk przedstawili plan zamierzonych działań. 

 

Ad 4. Przeprowadzona została dyskusja na tematy związane z dzielnicą Białobrzegi. 

 Dyrektor Szkoły Podstawowej nr 3 w Krośnie, Pan Maciej Żółkoś podziękował za 

zorganizowanie różnych inicjatyw i  przedsięwzięć dla dzieci, m. in. zabawy 

karnawałowej dla dzieci, która cieszyła się dużą popularnością. Radni dzielnicy na 

czele z przewodniczącym nigdy nie odmówili wsparcia i pomocy w tego typu 

inicjatywach. 

 Pan Piotr Przytocki, Prezydent Miasta Krosna podziękował i wyraził wdzięczność 

Zarządowi i Radzie, przewodniczącym za aktywność związaną z potrzebami 

dzielnicy i za mankamenty, które występują. Budżet Miasta Krosna został 

pomniejszony, związane to było z reformą Polski Ład, z obniżonymi podatkami PIT 

i CIT oraz z podwyższoną kwotą wolną od podatku a nie było rekompensat z tego 

tytułu. W związku z tym poczyniono różne poczynania oszczędnościowe i cięcia 

budżetowe związane z wydatkami bieżącymi. Miasto Krosno postawiło na 

zwiększanie puli podatkowej poprzez działania w strefie inwestycyjnej, czekamy 

na uruchomienie produkcji i płacenie podatków przez inwestorów. Urząd Miasta 

Krosna stara się reagować na postulaty Rady i Zarządu dzielnicy Białobrzegi.  

 Pani Beata Pawłowska-Nicałek, Naczelnik Wydziału Drogownictwa złożyła 

wyjaśnienie w sprawie budowy ścieżki. Były ogłaszane przetargi w trybie 

zaprojektuj-wybuduj, w trybie zaprojektuj, niestety firmy zgłaszające się 

proponowały zbyt wysokie sumy albo nie zgłaszały się żadne firmy do przetargu. 

Ze względu na to że jest to teren zalewowy, teren Natura 2000, nie da się położyć 

warstwy asfaltu albo betonu bez dokumentacji, która należy opracować. Pojawiła 

się możliwość zgłaszania całościowo projektów dotyczących ścieżek rowerowych 

w dużym projekcie i Urząd Miasta próbuje ogłosić przetargi w ramach projektu 

Miejski Obszar Funkcjonalny. Byłaby to kontynuacja obecnie budowanej ścieżki, 

oświetlonej z ciągiem pieszo-rowerowym. Problemem jest to, że część właścicieli 

nie zgadza się na wykupienie gruntów.  

 Pan Jan Guzik Dyrektor Krośnieńskiego Holdingu Komunalnego poinformował o 

zasadach korzystania z bezpłatnych przejazdów autobusami MKS w Krośnie. 



 Pan Paweł Krzanowski poinformował o niebezpieczeństwie związanym z 

prędkością śmieciarek dojeżdżających ulicą Białobrzeską do ZUO. Zaproponował 

ograniczenie szybkości pojazdów na tym odcinku do np. 40 km/godz. 

 Pan Andrzej Wilk zwrócił uwagę na duży problem z wyjazdem z ulicy Konopnickiej 

do ulicy Krakowskiej w godzinach szczytu. Proponowanym rozwiązaniem byłoby 

utworzenie ronda na tym skrzyżowaniu. Zaproponował również, aby pracownicy 

Etnocentrum przeprowadzali w Domu Ludowym warsztaty dla mieszkańców 

dzielnicy Białobrzegi. 

 Pan Andrzej Kątny przypomniał o spotkaniu z Panią Beatą Pawłowską-Nicałek, 

kiedy to zadała pytanie czy remont ulicy Drzymały jest zasadny. Stwierdziła, że 

trzeba przebudować skrzyżowanie z ulicą Krakowską, podnieść teren chodnika, 

zastanowić się po której stronie ma być chodnik ze ścieżką rowerową i czy ta 

inwestycja jest priorytetem. Sama dokumentacja potrwa 2 lata ale jest to zadanie 

realne do zrealizowania  w latach 2026-2027.  

Na ulicę Białobrzeską zarezerwowane zostało 150000 zł na przygotowanie 

projektu, przebudowa drogi będzie wpisywać się w projektowaną obwodnice 

północną.  

Remont ulicy Wierzbowej – wydaje się sensowne, żeby sfrezować nawierzchnię, 

położyć warstwę betonu i potem warstwę asfaltu. Inwestycja ta mogłaby być 

zrealizowana z puli budżetu 50/50 lub w ramach budżetu obywatelskiego.  

 Pan Andrzej Wilk poinformował, że istnieje konieczność zainstalowania nowego 

pieca centralnego ogrzewania w Domu Ludowym. Ponadto, ze względu na to, że 

instalacja elektryczna w Domu Ludowym i jednostce Straży Pożarnej jest wspólna 

zużycie energii przez Straż Pożarną obciąża konto Domu Ludowego.  

 Pan Paweł Jaracz zwrócił uwagę na wyrządzone przez dzikie zwierzęta szkody.  

 Pani Małgorzata Bocianowska, Naczelnik Wydziału Komunalnego, Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Lokalami odpowiedziała, że nie ma regulacji na temat 

szkód wyrządzonych przez dzikie zwierzęta, ewentualne skargi można kierować 

do Regionalnej Dyrekcji Ochrony Środowiska w Rzeszowie. 

 Pan Paweł Jaracz zwrócił uwagę na odwodnienie drogi dojazdowej do ogródków 

działkowych (Solce). Poinformował o zanieczyszczonych chodnikach od ulicy 

Hutniczej do ulicy Drzymały oraz o nielegalnych wyścigach samochodowych 

organizowanych po wyłączeniu oświetlenia ulicznego w godzinach nocnych. 

 Pan Krzysztof Babinetz, radny Miasta Krosna złożył Prezydentowi Miasta Krosna 

propozycję poprowadzenia ścieżki od mostu na rzece Lubatówka (ul. Piłsudskiego) 

do mostu na Wisłoku (ul. Konopnicka). 

 Pan Piotr Przytocki, Prezydent Miasta Krosna poinformował, że są plany 

utworzenia ścieżki od mostu do Weterynarii, wzdłuż rzeki Lubatówka.  



 Pan Andrzej Kątny zwrócił uwagę na to, że są osoby pozbawione praw 

wyborczych, m. in. przez niedostosowanie lokali wyborczych dla osób 

niepełnosprawnych oraz braku lokalu wyborczego w Centrum Kardiologii 

Inwazyjnej, Elektroterapii i Angiologii Intercard w Krośnie. 

 Pan Lucjan Jaśkiewicz zwrócił uwagę na to, że na ulicy Skrajnej jest dużo 

chwastów i chaszczy, odpowiednie służby nie dbają o ten teren. 

Ad 5. Pan Andrzej Wilk poinformował, że najbliższa Biesiada Białobrzeska odbędzie się 18 

listopada o godz. 17. 

 

Pan Andrzej Kątny stwierdził,  że wobec wyczerpania porządku obrad i braku dalszych pytań 

zamyka spotkania sprawozdawcze w dzielnicy Białobrzegi, podziękował również wszystkim 

za uczestnictwo w zebraniu. 

 

 

 

 

 

 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy 

 
 

Andrzej Kątny 
 

Przewodniczący Zarządu Dzielnicy 

 
 

Andrzej Wilk 
 

 
 

Protokolant 
 
 

Zdzisław Socha 

 

 
 

 

 


